
PlO-003308/2023

ÚMČ Praha 10

Zápis z 1 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se konalo 
dne 11. 1. 2023, na ÚMČ Praha 10, 411a, budova A.

Přítomní členové KB: Robert Zrzavecký, Bc. Radek Lojda, Jiří Komrska, Mgr. Matěj Štěpánek, 
Jaroslav Štěpánek, MBA, Mgr. Stanislav Šimek, Mgr. Martin Čásenský
Omluvení členové KB: 0
Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Michal Řidl, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 1, schválení programu.
2. Projednání a schválení jednacího řádu KB RMČ Praha 10 (§3, náplň činnosti)
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
4. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
5. Aktuální informace k činnosti HZS.
6. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
7. Návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.
8. Diskuze, různé.

1. Zahájení jednání KB č. 1, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosta pozdravil a přivítal předseda KB p. Robert 
Zrzavecký. Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 
navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány členům 
elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Hlasování: schválení programu 1 jednání KB:
PRO - 6; PROTI - 0; ZDRŽEL SE - 0
Program byl přijat.

Hlasování: schválení ověřovatele 1 jednání KB:
PRO - 6; PROTI - 0; ZDRŽEL SE - 0
Ověřovatel byl přijat.

Ověřovatelem zápisu č. 1 byl schválen Martin Čásenský.
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2. Projednání a schválení jednacího řádu KB RMČ Praha 10 (§3, náplň činnosti)

Členům KB byl předsedou předložen návrh § 3, náplň činnosti KB jednacího řádu.

1. Agenda spadající do oblasti bezpečnosti, včetně bezpečnosti v dopravě je radou a 
dalšími obecními institucemi předložena komisi, která problematiku projedná a 
navrhne radě návrh na řešení.

2. Komise projednává a schvaluje koncepci činnosti komise, stanovuje priority a na 
svých pravidelných zasedáních je komise informována o bezpečnostní a dopravní 
situaci na obvodě a v souladu se svou koncepcí může radě předkládat iniciativní 
návrhy.

3. Komise projednává podněty a stížnosti od občanů a navrhuje optimální řešení.
4. Komise spolupracuje s BK Magistrátu hl. m. Prahy a BK ostatních městských částí za 

účelem výměny informací o činnosti BK na území Prahy.
5. Komise spolupracuje v případě potřeby s odbornými komisemi rady a výbory 

zastupitelstva MČ Praha 10.

Po krátké a věcné diskuzi bylo o návrhu hlasováno.

Hlasování: schválení náplně činnosti KB, §3:
PRO - 6; PROTI - 0; ZDRŽEL SE - 0
Náplň činnosti byla schválena.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Plk. Renáta Havlíková, předložila Zprávu k bezpečnostní situaci na území Obvodního 
ředitelství policie Praha IV se zaměřením na teritorium Městské části Prahy 10 (za 
období od 1. 1. 2022 do 30. 9. 2022) Zpráva za celý rok 2022 bude předložena na 
únorovém jednání KB.
Zpráva obsahuje statistiku za uvedené období. Je vidět, že nápad stále stoupá a dostává 
se na úroveň před Covidem.
Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.
Dále zmínila, že na stadionu Bohemians již nebude hrát své domácí utkání tým 
Pardubic, což zmenší počet bezpečnostních opatření. Dne 7. 6. 2023 se na Slávii 
uskuteční západ finále Kontinentální ligy UEFA. Utkání budou provázet velká 
bezpečnostní opatření po celé Praze. Na Letné má probíhat velkoplošná projekce 
utkání. V okolí stadionu budou dopravní uzávěry. Věc je již na ÚMČ Praha lO.v jednání. 
17.10 hodin příchod p. Radka Lojdy.
K nadcházejícím volbám bylo uvedeno, že bude zajištěna ostraha Českého statistického 
úřadu, na kterém je stále ještě lešení. Pod dohledem budou také volební místa a jejich 
okolí.
Závěrem byla KB informována o provedených opatření ze strany PČR k problematice 
venčení většího počtů psů v lokalitě V Úžlabině 2. Své vlastní opaření zde provádí také 
MP. Dále je věc řešena ÚMČ Praha 10 a na Veterinární správě.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.
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4. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Michal Řidl přinesl statistické přehledy MP za prosinec2022 (členům bylo zasláno 
elektronicky). Za celý rok 2022 bude statistika předložena po zveřejnění za celé hl. m. 
Prahu. Informoval o průběhu služby na Silvestra a během svátků. Řešeno bylo celkem 
12 osob v souvislosti s požíváním pyrotechniky. Nebyl zaznamenán žádný velký 
incident.
Také MP se připravuje na volby, nečekají se žádné problémy.
MP řeší také napadání psů V Úžlabině 2, kde chovatelka nezvládá cca. 17 psů a dochází 
ke konfliktům při venčení a v místě bydliště. Dle vyjádření chovatelky se údajně stěhuje 
mimo Prahu a k venčení již na místě nedochází. Odváží je dodávkovým vozidel mimo 
Prahu. Na místě v současné době hlídkuje MP.
Martin Čásenský vznesl dotaz, jak se řešily pokuty za pyrotechniku? Bylo řešeno 
domluvou a osoby svého přestupkového jednání zanechaly.
Matěj Štěpánek vznesl dotaz, zda se neprojevilo nějak negativně před OC Tesco 
otevření restaurace „Káčko" (dole v OC Tesco). Ne neprojevilo, jedině až začnou 
fotbalové utkání tak lze předpokládat, že bude plno, nicméně pro osoby z řad 
alkoholiků, osob bez domova atd je tam pro ně draho.
Robert Zrzavecký se zeptal jaký je početní stav strážníků a jaký je tabulkový počet. 
V současné době je 92 strážníků na Praze 10, plný stav je 108. V minulosti bylo 123. 
Pravděpodobně bude další podstav vznikat, jak strážníci stárnou a odchází do důchodu, 
nebo ze zdravotních důvodů, také se stěhují mimo Prahu.
Radek Lojda upřesnil, že je stále možnost pro strážníky pronájem obecního bytu 
v zájmu obce. V minulosti se to uvádělo i na náborovém letáku MP.
Jaroslav Štěpánek zmínil problematiku parkování na ZM. Bude se tomu dále s MP 
intenzivně věnovat.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

5. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček, se z jednání omluvil.

6. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.-

Miloš Jurča vyjmenoval problematická místa. Karavany u Jižní spojky, Skalka, 
Novobohdalecká (garáže), Tesco Eden, Malešice pod hotele Hektor atd. jedná se o 
místa, která se řeší dlouhodobě, situace se kolísavě mění k lepšímu, nebo naopak k 
horšímu.
KB se na tyto problematická místa zaměří a bude opět iniciovat jednání s majitelem 
pozemků v případě JS je to MHMP a v případě garáží převážně Dopravní podnik hl. m. 
Prahy.
Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.
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Stanislav Šimek zmínil tu skutečnost, že jak je uvedeno v předložené statistice PČR, tak 
podle nápadu trestné činnosti na tom není Praha 10 vůbec špatně proti zbytku celého 
policejnímu obvodu Praha IV.

7. Návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

Matěj Štěpánek připomněl, že bude fungovat také Protidrogová komise RMČ Prahy 10 
a předpokládá, že se bude její činnost překrývat v některých záležitostech s KB a bude 
docházet k vzájemné spolupráci.

8. Diskuze, různé.

Radek Lojda zmínil, že jemu došlé podněty předává průběžně na příslušná oddělení 
podle gescí k řešení. V současné době také řeší problematiku part mladistvých nebo 
dětí, kteří ve volnočasovém parku Gutova porušují provozní řád.

Také řeší problematiku dodržování nulové tolerance k hazardu na MČ Praha 10.

Závěrem seznámil KB o obsazení domu Malínská skupinou squatterů v prosinci a o 
následném probíhajícím jednání s těmito osobami.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

Jednání bylo ukončeno v 18.00 hodin.

Součástí zápisu je: Stanovisko KB č. KB/1/1/2023
Presenční listina KB

Ověřovatel: Martin Čásenský

Tajemník KB RMČ Praha 10

Bc. Miloš Jurča 
datum vyhotovení zápisu
11. ledna 2023

Předseda KB RMČ Praha 10

Robert Zrzavecký
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